

*Confident ♦ Resourceful ♦ Courageous ♦ Making a Difference in the World*



# **Québec**

## **Annual Report**

## **Rapport Annuel**

## **2015**



*Confiante ♦ Ingénieuse ♦ Courageuse ♦ Faire une différence dans le monde*





## OUR NUMBERS

- 1551 Girl Members / filles
- 322 Sparks
- 417 Brownies
- 572 Guides
- 184 Pathfinders
- 56 Rangers
  
- 441 Adult Members / adultes
- 349 Unit Guiders / Cheffes
- 11 Honorary Members
- 18 Members at Large
- 27 Trefoil Members
- 71 Commissioners and Commissaires et M
- 36 Advisers and Trainees / Conseillères et fo
  
- 154 Units / Unités
- 20 Districts
- 4,200 Spring Cookies Sold
- 3,841 Fall Cookies Sold





**/ NOS CHIFFRES**

es membres



Membres adultes



taines d'unités

s / Membres honoraires

/ Membres à titre



d Council Members /

membres du conseil

ers /

matrices





Our 2015 year saw many great milestones. Québec's annual Symposium celebrated a world of Guiding, featuring our then Chief Commissioner and Chief Commissioner-elect. We were well represented by a diverse team of Rangers and Guiders at the GGC National Guiding Girl Greatness Conference in Toronto. At home we were very active on the Words in Action Literacy Challenge, and enjoyed WAGGGS Twinning activities focussed on Peru alongside British Columbia, our twinning partner.

We had set a goal at the outset: hold a major provincially-coordinated program or camp event for each Guiding branch within the year. New opportunities included the Brownie Superhero Academy and the A Camping Wee Will Go Spark Camp 101 day camp. Our success has resulted in personal growth and new leadership experiences for a great many Guiders, and awesome, engaging fun and sharing for hundreds of our Youth Members.



L'année 2015 fut des plus remarquables. Le Symposium a accueilli les commissaires nationales, l'actuelle et l'élue, pour célébrer le monde du Guidisme. Nous avons formé une excellente équipe de Cheftaines et de Rangers pour la conférence nationale à Toronto. Les projets à l'échelle locale, soit sur le défi d'alphabétisation, ou sur le jumelage avec le Pérou, en concert avec le Colombie-Britannique, ont comblé l'année en beauté.

En début d'année nous nous avons lancé ce défi : une activité provinciale, de programme ou de camping, dédiée à chaque niveau durant l'année! Avec le rajout de l'Académie des Superhéroes Brownie et le camp de jour Camping 101 pour Sparks et leurs mamans, nous avons relevé le défi en beauté, au bénéfice de tant de cheftaines qui ont partagé du leadership, ainsi que des jeunes, qui ont vécu plein de beaux moments!



*Go well and safely*

